

DN Texter

1991

"Nu pågår början till revolt [Jugoslavien 1]." *Dagens Nyheter*, 25 november 1991.

"Serbiskt missnöje bakom inbördeskrig [Jugoslavien 2]." *Dagens Nyheter*, 27 november 1991,

"Tung skugga över det förflutna [Jugoslavien 3]." *Dagens Nyheter*, 29 november 1991, Kultur, 1.

1992

"Med turisthandbok till fronten. Per Svenssons skildring från Kroatien en krönika om fanatism och värdighet." *Dagens Nyheter* (Kultur), 10 november 1992.

<https://www.dn.se/arkiv/kultur/med-turisthandbok-till-fronten-per-svenssons-skildring-fran-kroatien-en-kronika-om-fanatism-och/>

"Perspektiv på kriget." *Dagens Nyheter*, 30 juni 1992.

<https://www.dn.se/arkiv/kultur/perspektiv-pa-kriget/>

1993

"De bosniska muslimerna lämnades åt sitt öde." *Dagens Nyheter* (Kultur), 31 januari 1993.

<https://www.dn.se/arkiv/kultur/de-bosniska-muslimerna-lamnades-at-sitt-ode-uppdelningen-av-jugoslavien-i-nationalstater-var-inte/>

1995

"Fel om Popa. Hans författarskap var en protest mot våldet." *Dagens Nyheter*, 5 augusti 1995. <https://www.dn.se/arkiv/kultur/fel-om-popa-hans-forfattarskap-var-en-protest-mot-valdet/>

1996

"Balkan har visst en chans. Kjell Magnusson kritiserar Wilhelm Agrells och Jesus Alcalås läsning av Daytonavtalet." *Dagens Nyheter* (Kultur), 4 januari 1996.

<https://www.dn.se/arkiv/kultur/ang-bosnien-med-anledning-av-en-formulering-i-dn-s-bosnienledare-den-14-1-understryker/>

"Offer för propaganda. Viktiga analyser av politiska attityder i 90-talets Serbien." *Dagens Nyheter*, 16 mars 1996. <https://www.dn.se/arkiv/kultur/offer-for-propaganda-viktiga-analyser-av-politiska-attityder-i-90-talets-serbien/>

"Internet öppnar Serbien." *Dagens Nyheter*, 6 december 1996.1998

<https://www.dn.se/arkiv/kultur/internet-oppnar-serbien/>

1998

"Kosovoalbanerna lever i en dröm. Det är omöjligt att slå vakt om ett multietniskt Bosnien

och samtidigt förorda Kosovos utbrytning." *Dagens Nyheter*, 23 augusti 1998.

<https://www.dn.se/arkiv/kultur/dn-rattar-i-kjell-magnussons-artikel-om-kosovo-i-sondags-hade-forfattarens-formulering-massakrerade/>

1999

"Tredje sidan: Hur det hela började. Dagens konflikt i Kosovo har djupa rötter i Titos Jugoslavien, menar Kjell Magnusson." *Dagens Nyheter*, 7 april 1999.

<https://www.dn.se/arkiv/kultur/tredje-sidan-hur-det-hela-borjade-dagens-konflikt-i-kosovo-har-djupa-rotter-i-titos-jugoslavien/>

"Sverige måste ta avstånd från blodbadet." *Dagens Nyheter* (DN Debatt), 25 mars 1999.

<https://www.dn.se/arkiv/debatt/dn-debatt-sverige-maste-ta-avstand-fran-blodbadet-effekterna-av-natos-bombningar-kommer-att-fa/>

"Allt är inte folkmord." *Dagens Nyheter* (DN-debatt), 2 maj 1999.

<https://www.dn.se/arkiv/debatt/dn-debatt-repliken-allt-ar-inte-folkmord/>

2000

"Sverige bör dra sig ur Kosovo. Det finns ingen anledning för svenska soldater att medverka i en operation som spårat ur, skriver forskare." *Dagens Nyheter*, 20 mars 2000.

<https://www.dn.se/arkiv/debatt/dn-debatt-sverige-bor-dra-sig-ur-kosovo-det-finns-ingen-anledning-for-svenska-soldater-att-medverka/>

"Invändning/Kosovo." *Dagens Nyheter*, 23 augusti 2000.

<https://www.dn.se/arkiv/ledare/invandning-kosovo/>

"Kostunica är demokrat." *Dagens Nyheter*, 10 oktober 2000.

<https://www.dn.se/arkiv/kultur/inkast-kostunica-ar-demokrat/>

"Västs arrogans hjälper inte Balkan." *Dagens Nyheter*, 10 oktober 2000.

<https://www.dn.se/arkiv/debatt/dn-debatt-jugoslaviexpert-om-vagen-mot-demokrati-vasts-arrogans-hjalper-inte-balkan/>

2001

"Makedonier är makedonier." *Dagens Nyheter* (Kultur), 18 augusti 2001.

2002

"Alcalá duperade sin omgivning"." *Dagens Nyheter*, 18 juni 2002 <https://www.dn.se/kultur-noje/alcala-duperade-sin-omgivning/>

Replik/Affären Alcalá. Balkanforskare: Alcalá nådde sina framgångar inte genom arbete och kunskaper, utan med hjälp av sin karismatiska personlighet. *Dagens Nyheter*, 19 juni 2002, <https://www.dn.se/arkiv/kultur/replik-affaren-alcala-balkanforskare-alcala-nadde-sina-framgangar-inte-genom-arbete-och-kunskaper/>

2006

"Universitetet stoppar sina egna framgångsrika forskare." *Dagens Nyheter* (DN-debatt), 18 november 2006. <https://www.dn.se/debatt/universitet-stoppar-egna-framgangsrika-forskare/>

2012

"DN 'Debatt. Selimovic vårdslös med sanningen." *Dagens Nyheter*, 12 juli 2012. <https://www.dn.se/debatt/selimovic-vardslös-med-sanningen/>

2015

"Obegripligt resonemang av Mats Svegfors." *Dagens Nyheter* (Kultur), 27 februari 2015. <https://www.dn.se/kultur-noje/kulturdebatt/obegripligt-resonemang-av-mats-svegfors/>

2016

"Därför ger Knausgård ett viktigt bidrag till förståelsen av nazismen." *Dagens Nyheter* (Kultur), 21 juni 2016. <https://www.dn.se/kultur-noje/kulturdebatt/kjell-magnusson-darfor-ger-knausgard-ett-viktigt-bidrag-till-forstaelsen-av-nazismen/>

2017

"Vi ser social mobilitet snarare än strukturell rasism". *Dagens Nyheter*, 4 januari 2017. <https://www.dn.se/debatt/repliker/vi-ser-social-mobilitet-snarare-an-strukturell-rasism/>

2019

"Misstron mot objektiv kunskap är ett sluttande plan." *Dagens Nyheter*, 9 januari 2019. <https://www.dn.se/kultur-noje/kulturdebatt/replik-misstron-mot-objektiv-kunskap-ar-ett-sluttande-plan/>

"Kjell Magnusson: "Handke förnekar inte massakern i Srebrenica". *Dagens Nyheter*, no. 2019-10-17. <https://www.dn.se/kultur-noje/kjell-magnusson-handke-fornekar-inte-folkmordet-i-srebrenica/>

2020

"Ovetenskapligt att måla upp en nära förestående apokalyps". *Dagens Nyheter*, 2020-03-24. <https://www.dn.se/debatt/ovetenskapligt-att-mala-upp-en-nara-forestaende-apokalyps/>
Replik DN-debatt 2020-03-23 <https://www.dn.se/debatt/bekampningen-av-corona-hotar-avskaffa-demokratin/>

2022

"Inte Milosevic som angrep Slovenien" *Dagens Nyheter*, 2022-04-11. <https://www.dn.se/debatt/inte-milosevic-som-angrep-slovenien/>

Replik DN-debatt 2022-04-06: Aida Hadžialić; ”Vi som överlevde Bosnien ser det hända igen i Ukraina” <https://www.dn.se/debatt/vi-som-overlevde-bosnien-ser-det-handa-igen-i-ukraina/>

2023

”Missvisande att jämställa Rysslands angrepp med Jugoslavien”

Dagens Nyheter, 2023-03-01

<https://www.dn.se/debatt/missvisande-att-jamstalla-rysslands-angrepp-med-jugoslavien/>

Replik DN-debatt 2023-02-25 Aida Hadžialić : „Eftergifter till brottslingar leder inte till fred i Ukraina”.

<https://www.dn.se/debatt/eftergifter-till-brottslingar-leder-inte-till-fred-i-ukraina/>